
1 

 

ПРОТОКОЛ № 157 

засідання постійної комісії з питань роботи житлово-комунального господарства, 

приватизації та використання майна територіальної громади міста 

 

29.01.2020          сесійна зала 

10.30  

 

Всього членів комісії: 8 чол. 

Присутні: Золотухін С.Є., Ковальчук І.І., Нагорна Т.В., Певнєв О.В., Паламарчук В.А., 

Ялоха І.С., Черніцький А.Л., Яницький О.К. 

Запрошені: Широка Н.В. – директор СЗОШ № 14, Шаповал О.В. – директор 

Хмельницького БТІ, Зіменко О.М. – голова комітету самоорганізації населення 

мікрорайону Книжківці, Пекарський В.А. – директор МКП «Міськсвітло». 

Головує на засіданні: Певнєв О.В. – голова постійної комісії.  

 

ПОРЯДОК ДЕННИЙ: 

 

1. Про розгляд звернення директора СЗОШ № 14 Широкої Н. щодо демонтажу 

складського приміщення за адресою: провул. Проїзний, 7. 

Доповідає: директор СЗОШ № 14 Широка Наталія Василівна. 

 

2. Про розгляд звернення голови комітету самоорганізації населення мікрорайону 

Книжківці Зіменко О.М. щодо включення в титульні списки проведення капітального 

ремонту вуличного освітлення вулиць Холодноярців, Чеботарьова, Наливайка, Магери. 

Доповідає: голова комітету самоорганізації населення мікрорайону Зіменко Оксана 

Михайлівна. 

 

3. Різне. 

 

1. СЛУХАЛИ: 

Певнєва О.В. 

Перше питання порядку денного: про розгляд звернення директора 

СЗОШ № 14 Широкої Н. щодо демонтажу складського приміщення за 

адресою: провул. Проїзний, 7. 

Надав слово для виступу директору СЗОШ № 14 Широкій Н.В. 

 

ВИСТУПИЛИ: 
Широка Н.В. 

 

Довела до відома присутніх, що поруч з приміщенням початкової 

школи СЗОШ № 14 по провулку Проїзному, 7 знаходиться складське 

приміщення в аварійному стані, яке становить загрозу для безпеки 

учнів. 

В школи немає коштів для проведення демонтажу приміщення чи 

встановлення огорожі. 

 

Певнєв О.В. Поцікавився чи звертались до департаменту архітектури, 

містобудування та земельних ресурсів щодо того кому належить 

земельна ділянка, яка знаходиться під аварійною спорудою. 

 

Широка Н.В. 

 

Відповіла, що відповідно до відповіді департаменту архітектури, 

містобудування та земельних ресурсів рішення виконавчого комітету 

від 27.06.2000 № 448 земельна ділянка по провулку Проїзному, 7 

площею 644 кв. м. передана в постійне користування Хмельницькій 

житлово-експлуатаційній конторі № 8 під складські приміщення.  

 

Певнєв О.В. Запропонував звернутись до реєстраційної служби чи зареєстровано 
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право власності на споруду по провулку Проїзному, 7. 

Запропонував оформити право власності на земельну ділянку, а 

приміщення ліквідувати. 

 

Шаповал О.І. Проінформував присутніх, що в 2009 році після ліквідації ЖЕК № 8 

майно контори було передано для ЖЕК № 5, ЖЕК № 2 тощо. 

Від споруди по провулку Проїзному, 7 відмовились управління 

комунального майна, МКП по утриманню нежитлових приміщень, 

школа № 14.  

 

Ковальчук І.І. Внесла пропозицію рекомендувати управлінню житлово-

комунального господарства оформити право постійного користування 

земельною ділянкою по провулку Проїзному, 7 площею 644 кв. м. за 

управлінням житлово-комунального господарства та зайнятись 

демонтажем складського приміщення. 

 

Яницький О.К. Підтримав пропозицію Ковальчук І.І.  

 

Певнєв О.В. Поставив на голосування пропозицію Ковальчук І.І.: рекомендувати 

управлінню житлово-комунального господарства оформити право 

постійного користування земельною ділянкою по провулку 

Проїзному, 7 площею 644 кв. м. за управлінням житлово-

комунального господарства та зайнятись демонтажем складського 

приміщення. 

 

В обговоренні взяли участь: Золотухін С.Є., Нагорна Т.В., Ковальчук І.І., Паламарчук 

В.А., Певнєв О.В., Черніцький А.Л., Ялоха І.С., Яницький О.К. 

 

ГОЛОСУВАЛИ: за – 8, проти – 0, утрим. – 0, не голос. – 0. ПОГОДЖЕНО. 

 

ВИРІШИЛИ: Рекомендувати управлінню житлово-комунального господарства 

оформити право постійного користування земельною ділянкою по 

провулку Проїзному, 7 площею 644 кв. м. за управлінням житлово-

комунального господарства та зайнятись демонтажем складського 

приміщення. 

 

 

2. СЛУХАЛИ: 

Певнєва О.В. 

Наступне питання порядку денного: про розгляд звернення голови 

комітету самоорганізації населення мікрорайону Книжківці Зіменко 

О.М. щодо включення в титульні списки проведення капітального 

ремонту вуличного освітлення вулиць Холодноярців, Чеботарьова, 

Наливайка, Магери. 

Надав слово для виступу голові комітету самоорганізації населення 

мікрорайону Зіменко Оксані Михайлівні. 

 

ВИСТУПИЛИ: 
Зіменко О.М. 

 

 

Звернулась до депутатів із проханням розглянути можливість 

включення в титульні списки проведення капітального ремонту 

вуличного освітлення вулиць Холодноярців, Чеботарьова, Наливайка, 

Магери мікрорайону Книжківці. 

 

Певнєв О.В. Запропонував рекомендувати управлінню житлово-комунального 
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господарства спільно з КП «Міськсвітло» надати на розгляд постійної 

комісії розрахунки вартості виготовлення проектно-кошторисної 

документації та вартості проведення капітального ремонту вуличного 

освітлення вулиць Холодноярців, Чеботарьова, Наливайка, Магери 

мікрорайону Книжківці. 

 

Яницький О.К. Додав, що потрібно комплексно підходити до вирішення питання: 

будувати тротуар, пішохідні доріжки. 

 

Ковальчук І.І. Відмітила, що без дольової участі жителів не обійтись. 

Внесла пропозицію рекомендувати депутату міської ради Болотнікову 

С.П. та комітету самоорганізації населення мікрорайону організувати 

проведення зборів жителів мікрорайону та надати пропозиції від 

мешканців щодо співфінансування капітального ремонту вуличного 

освітлення (в частині виготовлення проектно-кошторисної 

документації), як це здійснюється в інших мікрорайонах міста. 

 

Певнєв О.В. Поставив на голосування пропозицію рекомендувати управлінню 

житлово-комунального господарства спільно з КП «Міськсвітло» 

надати на розгляд постійної комісії розрахунки вартості виготовлення 

проектно-кошторисної документації та вартості проведення 

капітального ремонту вуличного освітлення вулиць Холодноярців, 

Чеботарьова, Наливайка, Магери мікрорайону Книжківці. 

 

В обговоренні взяли участь: Золотухін С.Є., Нагорна Т.В., Ковальчук І.І., Паламарчук 

В.А., Певнєв О.В., Черніцький А.Л., Ялоха І.С., Яницький О.К. 

 

ГОЛОСУВАЛИ: за – 8, проти – 0, утрим. – 0, не голос. – 0. ПОГОДЖЕНО. 

 

ВИРІШИЛИ: Рекомендувати управлінню житлово-комунального господарства 

спільно з КП «Міськсвітло» надати на розгляд постійної комісії 

розрахунки вартості виготовлення проектно-кошторисної 

документації та вартості проведення капітального ремонту вуличного 

освітлення вулиць Холодноярців, Чеботарьова, Наливайка, Магери 

мікрорайону Книжківці. 

 

 

Голова комісії         О.Певнєв 

 

 

Секретар комісії         Т.Нагорна 


